
Katarzyna Zarqbska

Radna Rady Miasta Wloctawek
Wloclawek, dnia 24 wrze3nia2024 r.

SzP.
Krqysztof Kukucki
Preqydent Miosto Woclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w ulicy Stawowej zwracam siq z uprzejmq proSbq o budowq
chodnika oraz zjazdlw do posesji. PragnE podkreslii, ze ulica Stawowa nie jest ulic4 dhrg4
(100 m-150 m).

uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powyzszej prosby.
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Zalacznikz
Zdjqcie ul. Stawowej.






